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James Pallotta wylądował około 8:30 na lotnisku Ciampino. Przy tej okazji

udzielił krótkiego wywiadu dla zgromadzonych dziennikarzy.

Rozmawiałeś z Sabatinim i Spallettim?

- Nie, ten tydzień będzie poświęcony stadionowi i Umberto Gandiniemu.

Spotkanie z Raggi i Zngarettim?

- Będziecie mnie śledzić aż do biura burmistrz? [śmiech - dod.red.]. Musimy zrobić

konferencję prasową.

W tym tygodniu?

- Który dzień wam odpowiada? Ok, zrobimy w najbliższych dniach, prawdopodobnie

w czwartek.

Manolas?

- Nie mam żadnych wieści odnośnie kontraktów, o których piszecie. Wszystko jest

ok, zarówno z piłkarzami jak i sztabem technicznym. Nie rozumiem niczego z tego,

co piszecie w gazetach, gdyż wszystko jes ok.

Czego się spodziewasz od drużyny?

- Uważam, że zespół zagrał dobrze w pierwszym meczu z Porto, graliśmy w

dziesiątkę i oni zdobyli tylko jednego gola. Potem wygraliśmy 4-0 z Udinese. W

rewanżu straciliśmy gola i zabiła nas podwójna żółta kartka. Jeśli przypomnicie sobie

jak graliśmy w dziewięciu i trzy okazje do wyrównania, w rzeczywistości graliśmy

dobrze, do straty drugiego gola w 75 minucie. Rozczarowaniem był kolejny mecz,

ale takie rzeczy się zdarzają. Zespół jest dobry, zobaczymy jak się odrodzi.

Powrót do Ligi Mistrzów?

- Mamy za sobą dwa mecze. Oczywiście jest to cel.

Liga Europy?

- Jest trudna, zobaczymy, musimy być zmotywowani. Mogę zrozumieć

rozczarowanie z braku bycia w Lidze Mistrzów, ale zespół jest bardzo dobry.

Sabatini?

- Spotkam się z nim. Walter ma jeszcze rok kontraktu.

Odejdzie?
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- Porozmawiamy. Zostanie lub odejdzie, jeśli osiągniemy porozumienie, ale ma

kontrakt. Nie jestem tym zmartwiony. Gandiniego przedstawimy w poniedziałek o

11.

Główny sponsor?

- Nie wiem kto nim będzie, ale się tym nie martwię. 

Stadion?

- Znajdujemy się w dobrym punkcie. Wszystko to, co wydarzyło się w ostatnim

miesiącu, popchnęło projekt do przodu, zgodnie z harmonogramem.

Curva Sud?

- Nie mogę nic zrobić, jeśli wrócą, to wrócą. Chciałbym, żeby wrócili, wszyscy chcą.

Nie mogę kontrolować kwestii barier, to nie mój stadion. Roma nie posiada

własnego stadionu, nie możemy zbyt wiele zrobić.
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